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Stand van zaken coördinatie Natuur en Milieu educatie (19.35 – 20.55 uur)  

Deze informatienota is op verzoek van PvdA, D66 en GroenLinks geagendeerd. Het 

doel van de bespreking is nader geïnformeerd te worden over de wijze waarop natuur- 

en milieueducatie In Zwolle nu georganiseerd is. Verder wil de raad weten hoe het 

gemeentelijk beleid door de partners wordt ervaren en wat de behoefte is vanuit het 

onderwijs. In de informatienota beschrijft het college welke stappen er zijn gezet op het 

gebied van Natuur- en Milieu Educatie (NME). In 2015 is bij behandeling van de Groene 

Agenda geconstateerd dat het aanbod op dit gebied te veel versnipperd is. Er is gewerkt 

aan bundeling en samenwerking tussen de verschillende partijen die actief zijn op dit 

gebied. Inmiddels is de ROVA bereid gevonden de coördinerende rol rond NME op zich 

te nemen. 

Vanuit haar educatieve activiteiten op het gebied van afval en grondstoffen heeft de 

ROVA al veel contacten met basisscholen en zij hechten ook veel belang aan NME. De 

gemeente treedt op als opdrachtgever voor de ROVA en zorgt er voor dat de 

projectopdracht en activiteiten in lijn blijven met de Groene Agenda. Als meesprekers 

zijn aanwezig Erik van Cuyk van ROVA, Bianca van ’t Hul van Travers Welzijn, Matthijs 

Nijboer van Natuur en Milieu Overijssel, Hans de Graad van Natuurplatform Zwolle, 

Hans de Jong van IVN en Dirk Maas van KNNV en Zwolle Groenstad. Verder is 

portefeuillehouder Van As aanwezig. Vertegenwoordigers van het onderwijs zijn ook 

uitgenodigd maar konden vanavond niet aanwezig zijn. De meesprekers stellen zich 

voor en geven kort aan hoe zij aankijken tegen het huidige niveau van NME in Zwolle. Er 

vindt coördinatie plaats en er is veel aanbod. Hiermee is Zwolle voorbij de middenmoot. 

Maar als je kinderen echt wilt voorbereiden op duurzame samenleving is er meer ambitie 

nodig. De inbreng die de heer De Jong schriftelijk had voorbereid is aan de stukken 

gevoegd. De woordvoerders van de fracties stellen vragen aan de meesprekers. Veel 

vragen gaan over de rol en de behoefte van het onderwijs. Gesteld wordt dat het aanbod 

veel meer moet aansluiten bij de vraag. Het moet passen in de lesprogramma’s en 

aansluiten bij de leerdoelen. Leerkrachten zouden zoveel mogelijk moeten worden 

ontzorgd. Het moet voor de scholen zo makkelijk mogelijk worden gemaakt. Het gaat 

hierbij vaak om praktische dingen, kant en klaar en met begeleiding. Als voorbeeld wordt 

de Groenbus van ROVA genoemd. Het is vooral belangrijk dat de kinderen naar buiten 

gaan en iets doen. Dit ervaringsonderwijs werkt het best. Er is voldoende aanbod, maar 

dit is niet op elkaar afgestemd. Het zou mooi zijn als er een soort curriculum wordt 

aangeboden met een doorgaande leerlijn. Naar aanleiding van een vraag over de 

agrarische sector wordt aangeven dat deze sector het belang inziet van duurzaamheid 

en ook op educatief gebied veel kan bieden. Wethouder Van As noemt ook nog de 

Zwolse schaapskudde als goed voorbeeld. Als coördinator heeft ROVA het aanbod 

geïnventariseerd en onderzoekt mogelijkheden om dit op elkaar af te stemmen en voor 

het onderwijs te ontsluiten. Gedacht wordt aan een hele goede en interactieve website. 

Daarna zullen vervolgstappen kunnen worden gezet. Maar, zo verzekert de wethouder, 

wel binnen de financiële kaders die de raad heeft gesteld. Aan het eind van de 

informatieronde blijkt er behoefte aan een debat over dit onderwerp. Aan de 

agendacommissie wordt ter overweging meegegeven dit debat in te plannen nadat het 

college de raad nader heeft geïnformeerd over de voortgang.  


